東海大學音樂系外國學生申請入學審查資料
擬以音樂治療為主修者
THU Department of Music Application Form

For International Degree Students For Music Therapy Majors

	Name姓名
	Chinese中文

(If applicable)
	

	
	English英文
	

	
	
	(Last/Family name)        (First/Given name)

	Apply Degree 學位
	☐ Bachelor學士           ☐ Master碩士

	Application Period申請梯次
	☐ Fall Semester 秋季班
	☐ Spring Semester春季班

	Application Status入學身分
	☐ New student 新生
☐ Transfer student 轉學生


1-1、Applicant's Relevant Abilities (For Bachelor) 個人相關能力 (限申請學士者填寫)

	請參考下方資料說明1-(1)


1-2、Autobiography (For Master) 敘述性自傳 (限申請碩士者填寫)

	請參考下方資料說明2-(1)


1-3、Initial Thesis Plan (For Master) 論述性研究論文計畫初步想法 (限申請碩士者填寫)

	請參考下方資料說明2-(2)


2、Music Performance Video Link 音樂演奏錄影連結

	URL連結網址
	


繳交資料說明：

1. 學士

(1) 申請者相關能力：以中文撰寫，1500-2000字，內容須包括以下四項：

a. 個人音樂學習歷程。

b. 申請學士班音樂治療組動機與服務長者/身心障礙者等助人經驗。

c. 使用相關科技軟體類別與能力：條列各項軟體名稱，並以動或靜態作品呈現。

d. 15 分鐘音樂活動設計：內容包括施行對象、目的、設計依據的具體理論、執行步驟（標明每步驟使用時間長度）及驗證工具。

(2) 音樂表演能力錄影連結：自選兩樣樂器錄製各3至5分鐘個人演奏（唱）的影片（不得有伴奏）。至少一樣樂為西洋樂器（含聲樂）。

2. 碩士

(1) 敘述性自傳：以中文或英文撰寫，內文至少1500字，內容包括以下四項：個人背景、申請音樂治療組動機、服務身心障礙/幼童/年長者相關經驗，以及未來職涯應用銜接規劃。另自傳附件一詳細列表顯示學習音樂歷程、含樂器種類、學習時長、比賽獲獎；附件二詳細列表顯示服務相關經驗，含日期、地點、時數、執行內容。

(2) 論述性研究論文計畫初步想法(含過去觀察、欲探討主題、對象、內容，1000-2000字。

(3) 音樂相關演奏能力錄影連結：須自選兩種樂器，如：中西鍵盤、聲樂、吉他、擊樂、吹奏等，各5分鐘。

備註：

1. 就讀本系應具中文聽、說、讀、寫的能力。

2. 須具備樂器演奏以及音樂理論基礎。

Requirement:
1. For Bachelor

(1) Applicant's Relevant Abilities: write in Chinese, 1500-2000 words, including the following four items:

a. Personal music learning history. 

b. Motivation for applying to the undergraduate Music Therapy program and experience in helping the elderly or individuals with physical or mental disabilities. 

c. Use of relevant technology software: list the names of various software and present them through dynamic or static works. 

d. Design of a 15-minute music activity: include the target audience, objectives, theoretical basis for design, implementation steps (specify the duration of each step), and evaluation tools.

(2) Music Performance Ability Video Link: record and provide links to videos of personal performances (singing) on two selected instruments, each for 3 to 5 minutes (no accompaniment allowed). At least one of the instruments must be a Western instrument (including vocal performance).

2. For Master

(1) Autobiography: at least 1500 words in Chinese or English. The contents include personal background, study music therapy program motivation, experiences of volunteer work with people with special needs, and future career plans. Also attached two information of music learning process with honors, and working with people with special needs by a chart in a detail.

(2) Initial Thesis Plan: applicant’s observation, research topic, target population, and content. With 1,000-2,000 words in Chinese or English.

(3) Video collection: music video to demonstrate proficiency on playing two musical instruments either in Chinese or Western instrument, such as piano, voice, guitar, percussion or other instruments. Demonstrations should be 5 minutes for each instrument.
Note：

1. Applicants must have suitable aptitude in Mandarin Chinese to study at the master’s level.
2. Applicants should have solid musical training in their major instrument and music theory.
東海大學音樂系外國學生申請入學審查資料
擬以器樂/聲樂/作曲/器樂指揮為主修者
THU Department of Music Application Form

For International Degree Students
For Instruments / Vocal / Composition / Conducting Majors

	Name姓名
	Chinese中文

(If applicable)
	

	
	English英文
	

	
	
	(Last/Family name)        (First/Given name)

	Apply Degree 學位
	☐ Bachelor學士           ☐ Master碩士

	Application Period申請梯次
	☐ Fall Semester 秋季班
	☐ Spring Semester春季班

	Application Status入學身分
	☐ New student 新生
☐ Transfer student 轉學生


1、Personal Statement自傳
Applicants should provide a brief description of their musical background and

their goals for music study. Please indicate your major instrument on the application cover sheet in Chinese or in English.

詳述個人學習音樂經歷及學習目標。請註明主修樂器名稱。
	


2、Major主修樂器
	Instrument

器樂
	☐ Piano鋼琴

	
	☐ Electone電子琴

	
	Brass

銅管
	☐ Trumpet小號
	☐ French Horn法國號
	☐ Trombone長號

	
	
	☐ Tuba低音號
	☐ Euphonium上低音號

	
	Woodwind

木管
	☐ Flute長笛
	☐ Clarinet單簧管
	☐ Oboe雙簧管

	
	
	☐ Bassoon低音管
	☐ Saxophone薩克斯風

	
	Strings
弦樂
	☐ Violin小提琴
	☐ Viola中提琴
	☐ Cello大提琴

	
	
	☐ Double Bass低音提琴  

	
	☐ Percussion擊樂 

	Voice聲樂
	☐ Voice聲樂

	Composition

作曲
	☐ Composition作曲

	Conducting

指揮
	☐ Orchestral Conducting器樂指揮 (Only Master僅限碩士)


3、Video Data 錄影資料
	連結網址URL
	


	No.
	Composer

作曲家
	Program

曲目
	Opus / Number

調性及作品號碼
	Movement

樂章名稱

	1
	
	
	
	

	2
	
	
	
	

	3
	
	
	
	


錄影資料說明：

1. 請將影音資料上傳至YouTube或Dropbox，並於本表提供連結網址，請記得開放權限，以免無法讀取影響評分。
2. 錄影資料內容：
（1） 學士

a. 個人一年內演奏（唱）錄影，時間長度達10-15分鐘，均須背譜。錄影內容為2種不同時期或風格的古典音樂曲目，並附演出書面資料。拍攝角度須全身入鏡。

b. 以聲樂為主修者，自選曲目須選自不同語言（義、德、法、英、拉丁文）。

c. 以作曲為主修者，請提供3首已完成主要作品，可包括音樂科技相關的創作。繳交其樂譜、樂曲解說，以及該作品演出或錄製之影音檔案或網路連結。3首作品中至少一首是寫給室內樂、重唱或合唱、或管弦樂團的編制。

（2） 碩士

a. 個人一年內演奏(唱)錄影，時間長度至少20分鐘，均須背譜。錄影內容為2種不同時期或風格的古典音樂曲目，並附演出書面資料。 拍攝角度須全身入鏡。請將錄影資料上傳至 YouTube 或雲端資料庫，開放觀看權限並提供連結網址。

b. 以聲樂為主修者，錄影內容為3首自選曲，須選自不同語言（義、德、法、英、拉丁文），其中 1 首為歌劇或音樂會詠嘆調，另2首選自神劇或藝術歌曲。歌劇詠嘆調與神劇不可移調。

c. 以作曲為主修者，請提供3首已完成的作品，可包括音樂科技相關的創作。請繳交其樂譜、樂曲解說、以及該作品演出或錄製之影音檔案或網路連結。3首作品中至少1首是寫給大型室內樂、重唱或合唱、或管弦樂團的編制。

d. 以器樂指揮為主修者：

(a) 指揮錄影1份，指揮正面影像能清楚看到指揮的臉及手部，內容包括至少20分鐘之音樂實況或排練過程。

(b) 樂器演奏錄影1份，任選本系有招收之樂器，須包含兩首曲目。

備註：

1. 填寫本表後，轉成PDF檔，上傳至「審查資料」。

2. 考生繳交之作品集請自行保留原件，若由他人代作、抄襲或違反著作權法，將取消報考或錄取資格，入學後被發現者開除學籍，畢業後被發現者取消學位。
Video Requirements：

1. Please upload performances from YouTube (or Dropbox, etc.) and provide URL.
2. Video Data:
（1） For Bachelor

a. Recorded performances should be within the past year and 10-15 minutes in length. All performances should be performed from memory. Video should include music from two style periods and should show the entire profile of the performer.
b. For vocal majors: two songs are required in different languages: Italian, German, French, English and Latin.
c. For composition majors: three complete compositions are required, among which there could be works involving electronic sources and techniques. At least one among the three should be written for chamber ensembles, vocal ensemble/choir, or orchestra. Please also provide the music scores, program notes, recorded performances or the web links to the performances of the works submitted.
（2） For Master

a. Recorded performances should be within the past year and at least 20 minutes in length. All performances should be performed from memory. Videos should include music from two style periods and should show the entire profile of the performer.

b. For vocal majors: three pieces are required in three of the following languages: Italian, English, German, French or Latin. One selection should be an aria from an opera or a concert aria and two selections should be either from oratorios or art songs. Oratorio and opera selections cannot be transposed.

c. For composition majors: three complete compositions are required, among which there could be works involving electronic sources and techniques. At least one among the three should be written for large ensembles, vocal ensemble / choir, or orchestra. Please also provide the music scores, program notes, recorded performances or the web links to the performances of the works submitted.

d. For orchestral conducting majors:

(a) A video from a rehearsal or concert, not necessarily complete performances and must be at least 20 minutes in length. The camera should face the conductor so the committee can easily see the conductor's gesture and face.

(b) A video of your performance on one instrument, from the list of instruments eligible for acceptance to this Department. Two pieces are required.

Note：

3. Please save this application form as PDF file and upload it.

4. The recordings, compositions and papers submitted in the applicant’s portfolio must ALL be the applicant’s own work. In case of violation of this regulation, the applicant will be notified and will not be considered for admission into the undergraduate program. If the above-mentioned violation is discovered after the applicant has enrolled, he/she will be expelled. If the violation is discovered after the student has graduated, the bestowed degree will be revoked.
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